
WNIOSKI 

z XL Rady Gminy odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 r. 

 

Radna Synak Mariola wnioskuje o: 

- zwiększenie w Śliwicach ilości koszy na śmieci , 

- uporządkowanie ścieżki rowerowej do Łobody. 

Radny Przemysław Spychalski stwierdził, że od grudnia ubiegłego roku  do dnia dzisiejszego 

nie otrzyma odpowiedzi na złożony wniosek w sprawie sytuacji finansowej GOK w związku 

z czym, nie będzie składać innych wniosków ponieważ Wójt nie zdąży udzielić odpowiedzi 

przez kolejne pół roku.  

Wójt Gminy poprosił Panią Agnieszkę Toczko radcę prawną urzędu o wyjaśnienie sprawy   

płacenia kary w wysokości 500 zł. dziennie za nie wydanie decyzji, o czym informował na 

poprzedniej sesji Pan Ludwik Knut. 

Pani Agnieszka Toczko poinformował, że kara 500 zł. dziennie nie ma zastosowania do 

wydania decyzji o warunkach zabudowy w związku z czym nie ma on zastosowania przy 

wniosku złożonym przez Pana Ludwika Knut. 

Pani prawnik szczegółowo  przedstawiła podstawę prawną w kwestii dotyczącej płacenia kary 

przez urząd, o której mówił Pan Ludwik Knut na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pani Danuta Sikora zwróciła się z wnioskiem w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej 

na pomniku znajdującym się w sołectwie Lipowa ku czci osób związanych z działalnością 

Armii Krajowej działającej na tym terenie. Proponowany przez Komitet Ochrony Pamięci 

Walki i Męczeństwa napis na tablicy jest o następującej treści :  

„ W tym miejscu w dniu 21.07.1946 r. doszło do potyczki pomiędzy żołnierzami 5 Wileńskiej 

Brygady AK im. Zygmunta Szendziela p.s. Łupaszko, a żołnierzami Korpusu Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego. Motywacją wniosku jest to, że na tablicy nie ma żadnej informacji dla 

mieszkańców, turystów i harcerzy o wydarzeniach jakie maiły miejsce na tym terenie. 

Pan Andrzej Pruszak radny powiatowy złożył oświadczenie o następującej treści: 

„ Chciałbym oświadczyć, że Wójt Gminy Śliwice rozszerzał nieprawdziwe informacje w 

sprawie budowy ścieżki rowerowej Śliwice – Lińsk. Kłamiąc i oskarżając mnie o celowe 

opóźnianie budowy ścieżki rowerowej, co podważa mój autorytet radnego, pomniejsza 

celowo moje działania na rzecz gminy Śliwice. Jego negatywne wypowiedzi pod moim 

adresem mają na celu pozbawienie mnie społecznego kredytu zaufania.  

Pragnę zwrócić uwagę na to, że działania Starosty Tucholskiego i moje doprowadziły do 

porozumienia z panem Śmielewskim nie tylko w sprawie ścieżki rowerowej ale i uszkodzonej 

linii telefoniczne”. 

Pan Jerzy Otto wnioskuje o: 

- postawienie na plaży w kręgu sanitariatów , 

- nadać nazwę ul. Świętego Jana Pawła II nowej ulicy, a nie zmieniać  nazwę starej  ul. 

Świeckiej na ul. Świętego Jana Pawła II. 

Zwracając się do Pana Ludwika Knut poinformował, że od kilku sesji robi zamieszanie 

następnie powiedział, że „ Pan pracował w Urzędzie Gminy i ciągle podkładał kłody pod nogi 

mieszkańcom i nic nie można było zrobić. Teraz można wszystko załatwić”. 

Pan Ludwik Knut wnioskuje o: 



- poinformowanie jak daleko posunięte są prace projektowe na sieć kanalizacyjną z 

przyłączami dla miejscowości  Łąski Piec. Prace trwają już 5 lat. Kompletny brak nadzoru ze 

strony Pana Wójta. Podobna sytuacja była z projektem sieci wodno- kanalizacyjnej do Okonin 

Nadjeziornych, 

- prawidłowe wytyczenie drogi do wysypiska śmieci w Rosochatce od strony Śliwic oraz 

prawidłowe wyprofilowanie w granicach władania. Aktualnie ruch kołowy odbywa się 

działkami prywatnymi, a część z nich uprawiana jest rolniczo, 

- wyjaśnienie dlaczego gmina  za pieniądze zebrane od mieszkańców z tytułu wywozu 

odpadów komunalnych realizuje inwestycje „śmieciowe” o fakcie tym poinformował Pan 

Wójt na zebraniu wiejskim w Śliwicach w dniu 25 kwietnia br. oraz podczas sesji, 

- sprawdzenie jakie atesty posiadają place zabaw ponieważ elementy na placu zabaw po 

demontażu tracą swój atest . Przeglądów placów zabaw dokonuje ZUK w związku z czym 

sprawdzić czy ZUK posiada stosowne uprawnienia do dokonywania takich czynności, 

- brak gminnej drogi dojazdowej na stadion w Śliwicach. Pan Wójt zamienił działkę razem z 

utwardzoną drogą wjazdu na obiekt. Wcześniejsze uzgodnienia były zupełnie inne, 

- w związku z wystawieniem przez Pana Wójta Gminy na sprzedaż trzeciej działki przy 

stadionie występuje konieczność wtórnego podziału gruntu, koszty którego powinien pokryć z 

własnej kieszeni Pan Daniel Kożuch ( Wójt ), 

- przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy kontroli w temacie : kto zapłacił za 

wtórny podział działek przy stadionie wystawionych na sprzedaż, 

- podanie do publicznej wiadomości jakie jest aktualne zadłużenie gminy ponieważ Pan Wójt 

na różnych spotkaniach podaje różne stopy procentowe, a nie chce ujawnić faktycznej kwoty, 

- podanie kwoty zadłużenia gminy jak była w momencie gdy Pan Wójt obejmował swoje 

stanowisko. 

W trakcie swojej wypowiedzi poinformował, że przygotowywany jest wniosek mieszkańców 

ul. Świeckiej o zmianę nazwy na ul. Świętego Jana Pawła II. 

Pan Jerzy Szynderłata wnioskuje o : 

- wyprostowanie tablicy „ Ziemia śliwicka wita” z kierunku Tuchola, 

- częstsze odbieranie plastiku od właścicieli nieruchomości. 

Pan Stanisław Swinarski  

-w imieniu Stowarzyszenia Pia Causa poprosił sołtysów o zainteresowanie się zwierzętami w 

zagrodach ( konie, trzoda, krowy ), 

- usunięcie metalowych prętów na mostku między jeziorami  w Okoninach Nadjeziornych. 

Pan Dykowski mieszkaniec wsi Główka wystąpił z zapytaniem do radnej Magdaleny 

Lipkowskiej pełniącej jednocześnie funkcję przewodniczącej Rady Rodziców w Szkole 

Podstawowej w Śliwicach czy nie obawia się, że rodzice nie będą dawali środków finansowcy 

wiedząc, że przeznaczone one są nie na zakup np. sprzętu dla szkoły tylko na materiały 

budowlane potrzebne do remontu szkoły. 

Radna Magdalena Lipkowska w odpowiedzi na powyższe poinformował, że nie była to 

wyłącznie jej decyzja. Szatnia była w opłakanym stanie i wspólnie podjęliśmy decyzję o 

wsparciu remontu. 

Radny Henryk Wysocki wnioskuje o: 

- naprawa zjazdu w miejscowości Łoboda do miejscowości Linówek. 



Wójt Gminy poprosił Przewodniczącego Rady Gminy o przeprowadzenie głosowania w 

sprawie wydania opinii w kwestii złożenia wniosku do urzędu Marszałkowskiego bądź nie na 

dofinansowanie budowy sieci wodociągowej do miejscowości  Okoniny. 

Pan Stanisław Swinarski poinformował, że już 6 lat temu podpisywana była zgoda na 

doprowadzenie sieci wodociągowej do wsi Okoniny i nic w tym czasie się nie zrobiło. 

Wójt Gminy poinformował, że obecnie mamy projekt i musimy podjąć decyzję . 

W tym czasie radny Piotr Gierwatowski opuścił sesję Rady Gminy w związku z czym w 

obradach uczestniczy od tego momentu 13 radnych. 

Przewodniczący obrad przystąpił do przeprowadzenia głosowania wniosku Wójta w sprawie 

złożenia stosownej dokumentacji dot. budowy sieci wodociągowej do Okoni. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni do wniosku złożonego przez Wójta Gminy 

ustosunkowali się jednogłośnie pozytywnie wyrażając zgodę na złożenie w Urzędzie 

Marszałkowskim dokumentów dot. budowy sieci wodociągowej do Okonin. 

Radna Wiesława Pankau i Mariola Synak wnioskują o : 

- zwiększenie  ilości koszy na śmieci, 

- przeprowadzenie remontu ścieżki pieszo- rowerowej ze Śliwic do Łobody. 

 
ODPOWIEDZI  

WNIOSKI SKŁADANE NA SESJI 

 

Pan Daniel Kożuch zwracając się do poszczególnych wnioskodawców udzielił odpowiedzi 

informując: 

- radna Wiesława Pankau – ilość koszy na śmieci zostanie zwiększona  

- radna Mariola Synak – naprawa i sprzątnięcie ścieżki pieszo- rowerowej zostanie wykonane, 

- radny Przemysław Spychalski – wszelkie informacje na temat działalności łącznie z jego 

finansami zawarte są w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2013 rok, które radni za 

chwilę otrzymają,   

- Pani Danuta Sikora – temat pamiątkowej tablicy zostanie sprawdzony i w miarę możliwości 

zrealizowany, 

- Pan Jerzy Otto – sanitariaty nad jeziorem w Kręgu – temat zostanie rozważony, 

- Pan Ludwik Knut –  zadłużenie na dzień dzisiejszy wynosi 32,78% co stanowi kwotę 6 777 

zł, 72. Do końca roku planuje się wzrost zadłużenia do 43,43%. 

Pan Ludwik Knut zapytał czy podana kwota zawiera kredyt na spłatę zadłużenia. 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak. 

- Pan Jerzy Szynderłata – krzywa tablica „ Ziemia śliwicka wita” zostanie wyprostowana, 

- Pan Jerzy Szynderłata – wywóz śmieci wykonywany jest zgodnie z harmonogramem 

odbioru odpadów z czego plastiki odbierane są jeden raz w miesiącu, 

- Pan Stanisław Swinarski – wystające pręty na mostku między jeziorami w Okoninach 

Nadjeziornych – temat zostanie sprawdzony, 

- Pan Andrzej Pruszak – do złożonego oświadczenia nie będę się ustosunkowywał. 

Na wszystkie inne wnioski złożone na obradach, na które nie odpowiedziałem udzielę 

odpowiedzi pisemnie bądź na następnej sesji Rady Gminy – powiedział Pan Daniel Kożuch 

Wójt Gminy. 


